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SPRAWOZDANIE nr 9/2024 ZE SPOTKANIA  
INTERGRUPY "ZIELONOGÓRSKA"  

w dniu 14 września 2024 roku 
 
 

Dnia 14 września 2024 o godz.15:00 w siedzibie Intergrupy ZIELONOGÓRSKIEJ - 
Zielona Góra, ul. Drzewna 13 (wejście od ul. Sowińskiego) odbyło się spotkanie 
uczestników Wspólnoty AA, mandatariuszy oraz służebnych Intergrupy.  

Wszystkich zebranych serdecznie powitał Rzecznik Intergrupy - Waldek, który 
poprowadził spotkanie. Rozpoczęliśmy je wspólnym odmówieniem Modlitwy 
o Pogodę Ducha oraz odczytaniem części stałych: Preambuła, 12 Tradycji i 12 
Koncepcji AA. Po przywitaniu zebranych (20 osób) Waldek przedstawił program 
spotkania, który został zaakceptowany jednomyślnie. 

 

1. Telefon informacyjny przekazany został Zbyszkowi (Łącznikowi do ZKiAŚ). 

 

2. Przed Spotkaniem IG odbyło się spotkanie organizacyjne Zespołu Informacji 
Publicznej pod kierownictwem szefa zespołu - Edmunda. Kolejne spotkanie zespołu 
przed kolejną IG o 14-tej. 

 

3. Krzysiek ze Świebodzina przedstawił pokrótce, z czym służby się wiążą, 
dlaczego są tak potrzebne, kiedy wybierać będziemy „Kto pojedzie na Region i do 
jakich służb wystawimy kandydatów”? Waldek podkreślił, jak ważnym elementem jest 
służba i to, by mieć głos we Wspólnocie, by brać czynny udział w tworzeniu jej 
przyszłości – przyszłości naszej wspólnoty, jak czytamy w koncepcjach. 

I tak omówiono SŁUŻBY W NASZYM REGIONIE: 

Koordynator Zespołu Dyżurnych PIK, 

Regionalny Łącznik ds. Internetu 

- kontakt z Łącznikami intergrup Regionu Warta i innych regionów (w tym 
rozsyłanie wiadomości  newsletterem przez Kuriera Warty), 

- rozsyłanie wszelkich innych info z BSK, 

- bliska współpraca z sekretarzami intergrup i regionu, 

- zwrócono szczególną uwagę na ostrożność w przekazie wiadomości, np. 
o spotkaniu IG czy spikerce na różnych grupach, informując, że na takiej i takiej 
platformie odbędzie się mityng spikerski i podajemy kod. Zdarza się, że każda osoba 
może wejść i często zakłóca ten mityng. Są niebezpieczne teksty krytyki, oceniania.  
Od 50. Konferencji śladem wspólnoty ze Stanów Zjednoczonych i z Wysp Brytyjskich 
przyjęliśmy zgodnie, że naszą 11. Tradycję można rozumieć ”… wobec prasy, radia 
i filmu, i Internetu”. Tak więc wszelkie informacje na tych platformach odnoszące się 
do Wspólnoty AA nie powinny zaistnieć - jest to bowiem zagrożenie dla osób 
trzeźwiejących i łamanie anonimowości (ulotka: Bezpieczeństwo we wspólnocie.) 

Sekretarz Regionu 

- bliska współpraca z Regionalnym Łącznikiem Internetu i z Rzecznikiem Regionu 
i rzecznikami intergrup, 

- wysyła przed spotkaniem informację: Co będzie na Regionie? 

- obecność na każdym spotkaniu, 

- sporządzanie notatki ze spotkania, 
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- rozsyłanie wszelkich informacji dotyczących m.in prac w toku czy 
zaproponowanych dla sekretarza i pomiędzy służebnych lub do Łącznika 
Internetowego, 

- wszelkie prace administracyjne – papierkowe, zlecone przez Radę Regionu. 

Z-ca Rzecznika Regionu 

- bliska współpraca z Rzecznikiem Regionu, 

- pełna zastępowalność z Rzecznikiem Regionu tak, aby w razie jego 
nieobecności mógł koordynować pracę spotkania Rady Regionu. 

SŁUZBY KRAJOWE REKOMENDOWANE Z RADY REGIONU 

Delegat do Komisji Finansowej Służby Krajowej 

- praca pomiędzy konferencjami – ok. 2x do roku spotkania komisji na ZOOM’ie, 

- 1x do roku udział w spotykaniu dotyczącym zatwierdzenia i podpisania budżetu, 

- Delegaci jako jedyni mają całkowity i bezpośredni wgląd do naszych finansów 
(oprócz powierników). Inni oczywiście też mają dostęp, ale tylko wtedy, kiedy jest taka 
potrzeba (np. Zespół Inwentury 7-ej  Tradycji), 

- Najważniejsze działania – uczestnictwo w Konferencji Służb Krajowych (4-
dniowe spotkanie w ustalonym od lat terminie (3-ci weekend kwietnia). W czasie jej 
trwania jest to jedyny głos Wspólnoty. Nikt nie ma później żadnych uprawnień, aby 
mówić w imieniu Wspólnoty. Na czas obrad Konferencji decydują w KSK poprzez 
delegatów, Delegaci są bowiem najważniejsi, a nie powiernicy. 

- Delegaci przekazują wszelkie informacje, odwiedzając wszystkie IG na terenie 
„swojego” regionu. Po jakimś czasie zbierają info zwrotne i jadą z nimi na Konferencję 
Służby Krajowej. 

Delegat do Komisji Informacji Publicznej Służby Krajowej 

- szeroki i bardzo potrzebny temat we wspólnocie, 

- organizacja spotkań informacyjnych na różnych poziomach i w różnych 
środowiskach, 

- Wspólnota AA nie jest instytucją rozrywkową, nie organizuje żadnych imprez. 
Głównym zadaniem jest nieść posłanie 12 Kroków w oparciu o WK, organizować 
mityngi. Nie ma innego zadania. 12 krok wyraźnie o tym mówi - podkreślił Krzysztof. 

- Delegatami nie mogą być osoby przypadkowe, powinny być one przygotowane, 
jeśli chodzi o naszą historię, zasady, funkcjonowania ze społeczeństwem. Krzysiek 
zakończył cytatem: „Nic nie rozwija. tak jak służba!” 

 

Waldek (Sekretarz Regionu) potwierdził, że na 34. Zgromadzeniu SW Regionu 
Warta zaplanowanym na 16 listopada 2024 w Świebodzinie będziemy wybierać: 

Delegata do Komisji Finansowej Służby Krajowej, Delegata do Komisji Informacji 
Publicznej SK, Z-ca Rzecznika Regionu, Sekretarza Regionu, Regionalnego Łącznika 
ds. Internetu, Koordynatora Zespołu Dyżurnych PIK. 

 

4. Wieści z grup: obecni mandatariusze grup (lub ich przedstawiciele): 

- Maciej („FSW 2020” Świebodzin) - Miejsce mityngu i czas bez zmian. Gr. 
korzysta z gościny ks. proboszcza, przekazując darowiznę za gościnę. Średnia 
uczestników: 8-10 osób. Ostatnimi czasy już nie 1x / m-c jak ustalone, ale co tydzień 
przyjeżdża po 9 osób z Ciborza. Maciej potwierdził, że grupa pracuje na tradycjach. 
1x / m-c mityngi tradycji – słucha i omawia. Praca na 12 krokach, sponsorowanie. 
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Grupa uczestniczy też w pracach Biura Informacji Publicznej wspólnie z 3 innym 
grupami. Akcja Sołtys – objeżdżonych ok 60 % wiosek, rozwieszane są nasze plakaty. 

- Jarek („1. Krok” przy WOTUiW) - Grupa spotyka się na ulicy Zamenhoffa 
w każdy czwartek o godz. 13:00. Mityng trwa 1,5 h, uczestników: 8 osób stałych 
z terapii, 3-5 z zewnątrz. Za tydzień wybory skarbnika, za tydzień – Jarek potwierdził, 
że podejmie się najprawdopodobniej tej służby. 

- Jarek - rzecznik („Pogoda Ducha” Zielona Góra) – Mityngi odbywają się w piątek 
o godz. 18:00. Średnio ok. 12 os. 

- Jarek - skarbnik („Niedzielna” Zielona Góra) – Spotkania w niedzielę na ul. 
Drzewnej 13. Darowizny co m-c odprowadzone na IG. Sala opłacona. Spotkania 
w małym gronie. 

- Jarek („Zacisze” Zielona Góra) - Mityngi o 19:15 w środy przy kościele pw. Św. 
Józefa na Zaciszu. 

- Tomek - rzecznik („Dana” Zielona Góra) – Mityng w poniedziałki o 17:30. Wzrost 
liczby uczestników ok 8-10 osób. W zeszłym m-cu na inwenturze wybrano służby. Z 
uwagi na większy kapelusz zakupiono literaturę, w tym Pakiety Startowe dla 
nowicjuszy. Grupa pracuje na 12 Krokach i 12 Tradycjach, omawiając je po kolei po 
jednym na miesiąc. 

- Krzysztof („Nadzieja” Nowa Sól) – Grupa zwiększa liczebność, trzon to ok. 15 
osób. Pojawia się też sporo nowicjuszy. Spotykamy się w czwartek o 18:00. Krzysztof 
zauważył braki, jeżeli chodzi o zachęcenie nowo przybyłych. Brak ograniczenia 
czasowego co do ostatniej wypowiedzi. 

- Wiesław („Przebudzenie” Szprotawa) - Podał do INFO, że:  

Grupa „Wybudzenie” Niegosławice zawiesiła tymczasowo swoje funkcjonowanie 
z racji spraw związanych z lokum.  

Gr. „Szansa” w Małomicach ma z kolei nową siedzibę tymczasową w Małomickim 
Domu Kultury na ul. Szkolnej 1. 

Gr. „Przebudzenie” w Szprotawie funkcjonuje. Siedziba i czas spotkania bez 
zmian. Frekwencja wacha się między 2-10 os. Brak rotacji. „Większość chce nie pić, 
nie zaś trzeźwieć” – podkreślił Wiesiek. Podjęto plany zmiany przez pewne działania 
informacyjne na zewnątrz. 

- Edmund („Bez Dymka” Zielona Góra) - Czas i miejsce mityngu bez zmian. 
Frekwencja to śr. 15 os. Rocznice świętowane na grupie w ostatnim czasie to 5 lat  
i 7 lat. Spikerka “wypadła świetnie, ludziom się podobało”. Odprowadzamy regularnie 
darowiznę z kapelusza do IG. Grupa jeździ też z posłaniem do zakładu w Ciborzu. 
Edmund zaapelował o rotacje grup niosących tam posłanie. 

- Heniek („Ararat” Świebodzin) - Gr. zaczyna się pomału powiększać. 

- Tomek („Żyj i Daj Żyć” Zielona Góra) - Spotykamy się w czwartek o godz. 18:00. 
Na gr. przychodzi ok 6-8 osób. Nowicjuszy jest 2 i są na grupie od ok. m-ca. Tomek 
podkreślił, że „Co się tyczy wpłaty na IG – to ja się dzielę kapeluszem. Pieniądz 
wrzucony do kapelusza nie jest już moją własnością.” 

- Piotr - skarbnik („Niedziela” Świebodzin) – Spotkania w niedzielę o godz. 17:00, 
miejsce bez zmian. Średnio przychodzi ok. 20 os. Rotacja minimalna. Pojawiają się 
nowicjusze, ostatnio od 2 m-cy 2x przychodzą. Grupa ma obsadzone służby 
w zasadzie wszystkie – brak jednak mandatariusza. Sala od proboszcza. Rozliczenie 
w formie sprzątania i zakupu środków czystości 1x / 4 tyg. Pracujemy na WK. 1-sza 
niedziela miesiąca - czytanie rozszerzonych tradycji, 2-ga niedziela – czytamy dany 
krok, odsłuchujemy czasami z płyty. 3-ci tydzień przywozimy kobiety z Ciborza 
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(opłacane z kapelusza). Kapelusz na bieżąco rozliczany. Uczestniczymy w Zespole 
Informacji Publicznej. 

- Marcin („Sobota” Zielona Góra) - Spotykamy się regularnie co tydzień w sobotę 
o godz. 18:15 w salce przy parafii Miłosierdzia Bożego na oś. Pomorskim. Frekwencja: 
15-20 os. Incydentalnie pojawiają się nowicjusze. Rozpoczęły się spikerki. 1-sza 
zaplanowana na 21.09.2024. Służby mandatowe obsadzone. Niemandatowe również. 
Mamy prowadzących, parzącego kawę, witającego nowoprzybyłych, sprzątającego. 
Kapelusz dzielimy na: literaturę, darowizny dla IG, spikerki. 

- Marcin /mandatariusz - sł. tymczasowa/ - (“U Franciszkanów” Zielona Góra) - 
Po rozmowach z przyjacielem AA - diecezjalnym Duszpasterzem Trzeźwości ks. 
Henrykiem G w trakcie obchodów 50-lecia AA w Polsce w Poznaniu rozbudzona 
została inicjatywa reanimacji gr. Spotykamy się w poniedziałek o godz. 17:30. 
Powołane zostały służby tymczasowe. Mityngi są programowe. “Radości i Smutki” 
odbywają się w trakcie całego spotkania. Zgodnie z 7-mą Tradycją spory dość 
kapelusz rozdysponowaliśmy na: literaturę, darowizny na rzecz IG i rozsądną rezerwę 
finansową. Informacja o spotkaniach pojawiła się w Ogłoszenia Parafialnych. 

 

5. Informacje służebnych 

- Marcin – gospodarz grupy. Działania dotyczące propozycji zmiany miejsca, 
w którym się spotykamy - w toku. Sugestia Edmunda - wstrzymałem się z działaniem 
w postacie zgłoszenia potrzeby powołania zespołu zadaniowego ds. zmiany siedziby 
IG Zielonogórskiej. Zasoby bieżące, tj. kawa, herbata i paluszki uzupełniane na 
bieżąco.  

Edmund potwierdził, że są różne opcje i poinformował, że projekt zmiany miejsca 
jest uwzględniony. Jest też zorientowany na inne gr. AA, które spotykają się w tej 
lokalizacji. 

- Waldek - rzecznik IG. Mamy potężne narzędzie na YT. Filmiki, które na tym 
kanale zamieszcza wspólnota AA, są wspaniałymi materiałami informacyjnym 
o tradycjach, krokach, z których tak często korzystamy na naszych mityngach. Filmik 
z początku 50-lecia – z rozpoczęcia, 20 minutowy to tak naprawdę mityng 
informacyjny „w pigułce”. Jakby to gdzieś wrzucić, np. w przychodniach na 
monitorach, to by była prawdziwa petarda. Jeśli ktoś chciałby to wykorzystać – 
udostępnić, to proszę o wcześniejszy telefon. Powiem, jak to zrobić formalnie. 

- Daniel - Kolporter IG. W zastępstwie i pod nieobecność Daniela głos zabrał 
Waldek - rzecznik IG. Podziękował za wsparcie - działanie, jakie podjęto podczas 50-
lecia AA w Polsce, wszystkim tym, którzy się zaangażowali w służbę tak przy stoliku 
z literaturą jako i wielu innych zadaniach. 

- Zbyszek - Łącznik do ZKiAŚ. Poinformował o nawiązaniu współpracy 
z zakładami karnymi (mityngi – poniedziałki i czwartki co 2 tyg. o 16:30). Bardzo prosi 
o pomoc i udział chętnych w mityngach w ZK i AŚ w Zielonej Górze. Rzecznik Grupy 
prosi o wsparcie Zbyszka w tej służbie. ZK w Krzywaniec w Nowej Soli funkcjonuje 
i trzyma to Ewa z Nowej Soli. AŚ w Lubsku – nie mam kontaktu. Psycholog poprosił 
o późniejszy kontakt. Zbyszek stwierdził, że nie odbierają tam telefonu. Psycholog 
wspomniał we wcześniejszych kontaktach, że mityngi odbywały się tam przed 
pandemią. Na razie jednak nie ma woli ku temu. Planowane jest spotkanie z Dyrekcją. 

- Skarbnik Intergrupy – w zastępstwie za Darka, Maciek - złożył sprawozdanie 
budżetowe. 

- Waldek – rzecznik – przypomniał pod nieobecność Mariusza, że 1-szy 
poniedziałek w Ciborzu obstawia Zielona Góra, 2-gi Sulechów (tutaj problemy - 
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prośba, aby zgłaszać się na wyjazd), 3-ci ma Świebodzin,  4-ty Nowogród i Lubsko. 
Gdy pojawi się 5-ty, reakcja na bieżąco. 

- Waldek – rzecznik. Poinformował, że wybiera się na spotkanie Rady Regionu 
Warta oraz zaproponował, aby przekazać informację o tych służbach i, że tak 
naprawdę służby, o których wspomniał dziś Krzysiek, nie są aż tak angażujące. Jeśli 
ktoś byłby zainteresowany, bądź miał jakieś pytania można śmiało dzwonić do 
Rzecznika czy Krzyśka. Przypomniał również o rozdanych ogłoszeniach 
o warsztatach, aby jak najszybciej zgłaszać, kto jest chętny. Osoba kontaktowa 
DAREK. 

- Krzysiek ze Świebodzina w skrócie nadmienił, że prace nad Grupą G12K 
dobiegają końca i jest propozycja, by je zakończyć po Zgromadzeniu. Dostarczyć 
w zalaminowanym egzemplarzu na oddziały i do dyspozycji posiadającego aktualnie 
telefon kontaktowy.  Również do łącznika internetowego, który w dalszym kroku 
prześle je do koordynatora G12. Jeszcze tylko szuka 1-go kontaktu z Gubina i lista 
zostanie zamknięta. 

PROPOZYCJA OD IG GORZOWSKIEJ, aby w przyszłym roku zorganizować 
wspólnie przez trzy IG: Zielonogórską, Gorzowską i Zachodnią ZLOT RADOŚCI 
ZIEMI LUBUSKIEJ. Propozycja, aby spotkać się, najoptymalniej by było o 10:00 w 2-
go sobotę m-ca na spotkaniu IG Zachodniej i tam wspólnie o tym porozmawiać. 

Krzysztof zdał też sprawozdanie z przygotowania do 34. Zgromadzenia SW 
Regionu Warta. 

Padło zapytanie o gotowość do służby od 7:00 do 9:00 przy wsparciu kierowaniem 
ruchu (3 os.) Polegało by to na stanięciu na dwóch skrzyżowaniach w koszulkach – 
bez żadnych napisów i wskazywać, w którym kierunku jechać, by uczestnicy nie 
błądzili.  

Nie będzie problemu na pewno z akredytacją czyli zapisami. Potrzebne będą 3 os. 
+ zbieranie pieniążków i zapisywanie na obiady. Osoby, które chcą przyjechać jako 
obserwatorzy i chciałyby zjeść obiad, to też się mogą na ten obiad zapisać. Koszt 
ustalony przez Zespół Organizacyjny bez zmian – darowizna na organizację 30 PLN. 
Służebni - delegaci z IG koszt pokrywa intergrupa. Prośba do rzecznika, by ten 
poinformował na Regionie, że potrzebny jest kontakt od przedstawicieli IG 
z Krzyśkiem w temacie ilości posiłków. Przedstawiono sprawozdanie z finansowania. 
Zamówiono już 20 butonów dla służb. Koszty kawy, herbaty, cukru, mleczka, wody 
pokryjemy z darowizn organizacyjnych. Darek jest pod ręką, jak zapewnił Krzysztof, 
więc finansowe aspekty będą konsultowane i informowane na bieżąco. W piątek 
z rana w godzinach lekcyjnych potrzebnych będzie min. 6 osób do zniesienia 
krzesełek i stołów do auli, która jest poniżej - taki zespół organizacyjny. Sugerowane 
osoby ze Świebodzina. Do Waldka – rzecznika skierowano prośbę o konkretny 
program Zgromadzenia – najlepiej czasowy oraz informację odnośnie zaproszonych 
gości /w kwestii rozliczenia przez region kosztów/. 

 

Krzysztof poruszył temat, który, jak twierdzi, umknął mu podczas obchodów 50-
lecia AA w Polsce,  a który bardzo zasmucił tj. honorowej dla nas sprawy uczczenia 
pamięci naszej Matki Założycielki Wspólnoty i 1-szej Powierniczki klasy A - Pani Marii 
Matuszewskiej, która zmarła parę lat temu, a jej grób znajduje się w Międzyrzeczu; 
żeby się udała tam delegacja z jakąś formą wdzięczności. To niech ustalą służebni. 
Fajnie by było, żeby to dogadać z jeszcze 2-ma IG i zrobić to wspólnie. Żeby nasze 
intergrupy, które są tak bliskie, zbliżyły się przez to działanie 
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6. Zgłoszone następujące warsztaty 

Wrześniowe warsztaty Tradycji IG Zielonogórskiej w Obrze 27-29.09.2024 r. 

 

7. Na tym spotkanie się zakończyło. Rzecznik Intergrupy - Waldek podziękował za 
liczne przybycie mandatariuszy grup i zaprosił wszystkich na kolejne spotkanie za 

miesiąc: 12.10.2024. Poprosił o przyprowadzenie nowych członków. Spotkanie 

zakończyliśmy wspólnym odmówieniem Deklaracji Odpowiedzialności. 

 
Protokołował: Marcin 
 


